

# 照片回顧

## Photos Recollection

### 2019-03-30

監管局於 2019 年 3 月 30 日舉辦一場題為「境外置業前 風險你要知」的公開講座，四位講者包括卓凌策略有限公司董事鍾維傑先生、監管局執業及考試委員會主席蕭澤宇律師 BBS 太平紳士、香港測量師學會前會長余錦雄測量師，以及監管局投訴及行動部主管陳汝傲律師。

公開講座吸引超過 300 名觀眾，講座的精華錄影片段已上載至監管局網頁及 YouTube 頻道。未來，監管局會繼續圍繞不同的物業交易主題舉辦公開講座。



The EAA held a public seminar titled “Know the risks when purchasing properties situated outside Hong Kong” on 30 March 2019. Speakers include Mr Stephen Chung Wai-kit, Director of Zeppelin Partners Limited; Mr Simon Siu Chak-yu, BBS, JP, Chairman of the EAA Practice and Examination Committee; Sr Yu Kam-hung, former President of The Hong Kong Institute of Surveyors; and Mr U-keng Chan, Head of Complaints and Enforcement Section of the EAA.

The seminar attracted an audience of over 300. Video highlights of the seminar had been posted on the EAA’s website and its YouTube channel. In future, the EAA will continue to hold public seminars on other topics concerning different property transactions.



# 照片回顧 Photos Recollection



2005年5月  
May 2005

推出持續專業進修計劃  
Launch of CPD scheme



2006年6月  
June 2006

持續專業進修計劃嘉許獎章設計比賽  
CPD Symbol design competition



2012年5月  
May 2012

監管局發出有關提供二手住宅物業「實用面積」的執業通告  
Practice Circular on provision of floor area information for second-hand residential properties was issued

2017年6月  
June 2017

簽署《內地與香港關於建立更緊密經貿關係的安排》下的內地與香港地產代理專業資格互認計劃續約協議  
Renewal agreement on the Mutual Recognition of Professional Qualifications for Estate Agents in the Mainland and Hong Kong under the Closer Economic Partnership Arrangement (CEPA)

